

银河综艺馆观众专享餐饮优惠

EXCLUSIVE DINING DISCOUNT FOR GALAXY ARENA AUDIENCE

于精选餐厅出示当日演唱会票尾即享
Show your on-day concert ticket stub at designated restaurants to enjoy

85折 15% off

 安达仕厨房	 安达仕酒吧	 北膳楼	 花悦庭	 ONE OF US
 CHA BEI	 银河澳门谭宅渝村	 賽和民 KYO WATAMI GRILL & SUSHI	 鹿港小鎮 LUGANG cafe	 MASOMI
 潮州堂	 彭慶記	 莆田 PUTIEN	 Saffron 尚坊	 TERRAZZA
 the Aaron	 巧麵館 The Needle Kitchen	 THE RITZ-CARLTON CAFE	 THE RITZ-CARLTON BAR & LOUNGE	 THE LOUNGE
 Urban Kitchen	 山里	 喜威	 Dragon	 店小月
				 匯食坊

9折 10% off

 丹桂軒	 翠華餐廳	 押鵝亭	 Café Hanoi	 陳記
 青洲林記	 千禧	 DIGREEN	 海銀海記	 好彩
 南洋咖啡	 RETHINK COFFEE	 LAKE CHONG FA	 Chill	 WASU

受條款及細則約束 Terms and conditions apply



條款及細則

- 此優惠只適用於銀河綜藝館演唱會當日。
- 需出示有效的銀河綜藝館演唱會當日門票票根方享有優惠，副本無效。
- 此優惠不可以與其他優惠同時使用。
- 此優惠只限堂食使用，不可外賣。
- 此優惠不適用於推廣菜式/選單、指定游水海鮮、乾海產、燕窩、瓶裝葡萄酒及烈酒，或任何烟草類商品。(瓶裝葡萄酒及烈酒優惠適用於澳門路屋)
- 所有餐廳價格須額外收取10%服務費並以折扣前的價格為基礎，喜盛鐵板燒、Rethink Coffee Roasters、義順牛奶、DiGREEN 滴果林及翠華餐廳除外。
- 安達仕酒吧及奈和美價格須額外收取10%服務費及5%政府稅並以折扣前的價格為基礎。
- 新銀河娛樂2006有限公司(以下簡稱「本公司」)保留修訂任何條款或隨時終止推廣活動之所有權利，並不作另行通知。尚有任何意見或爭論，則以本公司之決策為最終決定。
- 受條款及細則約束。

澳門JW萬豪酒店-名廚都匯

條款及細則

- 此優惠僅適用於常規自助午餐及自助晚餐、樽裝烈酒及葡萄酒。
- 此優惠不得與其他折扣優惠同時使用。
- 付款結算前必須出示當日之有效門票票根或員工証。
- 須提前預訂。
- 價錢須額外收取10%服務費並以折扣前的價格為基礎。
- 此優惠僅適用於每桌最多8人。
- 如有爭議，澳門JW萬豪酒店保留對此優惠的決定權。

澳門JW萬豪酒店-大堂酒廊

條款及細則

- 此優惠僅適用於單點餐牌、瓶裝烈酒及葡萄酒。
- 此優惠不得與其他折扣優惠同時使用。
- 付款結算前必須出示當日之有效門票票根或員工証。
- 須提前預訂。
- 價錢須額外收取10%服務費及5%政府稅並以折扣前的價格為基礎。
- 如有爭議，澳門JW萬豪酒店保留對此優惠的決定權。

澳門麗思卡爾頓酒店-麗思咖啡廳

條款及細則

- 此優惠僅適用於單點餐牌、瓶裝烈酒及葡萄酒。
- 此優惠僅適用於每桌最多8人。
- 此優惠不得與其他折扣優惠同時使用。
- 付款結算前必須出示當日之有效門票票根或員工証。
- 須提前預訂。
- 價錢須額外收取10%服務費並以折扣前的價格為基礎。
- 如有爭議，澳門麗思卡爾頓酒店保留對此優惠的決定權。

澳門麗思卡爾頓酒店-麗思酒廊

條款及細則

- 此優惠僅適用於單點餐牌、瓶裝烈酒及葡萄酒。
- 此優惠不得與其他折扣優惠同時使用。
- 付款結算前必須出示當日之有效門票票根或員工証。
- 須提前預訂。
- 價錢須額外收取10%服務費及5%政府稅並以折扣前的價格為基礎。
- 如有爭議，澳門麗思卡爾頓酒店保留對此優惠的決定權。



Terms & Conditions

- This promotion is only applicable for on-day concert at Galaxy Arena .
- Valid on-day ticket stub of Galaxy Arena must be presented before bill settlement.
- This promotion cannot be used in conjunction with any other promotional offer or discount.
- This promotion is applicable for dine-in only. Any takeaway order will not be acceptable.
- This promotion is not applicable to promotion dishes/menus, live seafood, dried seafood, bird's nest, bottled wine and spirit, and any purchase of tobacco products. Bottle wine and spirit is applicable to The Roadhouse Macau.
- Price is subject to 10% service charge based on the price before discount for all restaurants except Yoshimori Teppanyaki, Rethink Coffee Roasters, I Son, DiGreen and Tsui Wah Restaurant.
- Price is subject to 10% service charge and 5% government tax based on the price before discount for Andaz Bar and Nagomi.
- New Galaxy Entertainment 2006 Company Limited and its affiliates (collectively, "Galaxy") reserves the right to amend any terms and conditions stated herein and may withdraw or discontinue this promotion at any time without prior notice. All matters and disputes will be subject to the final decision of Galaxy.
- Terms and conditions apply.

JW Marriott Hotel Macau – Urban Kitchen

Terms and conditions

- This promotion is only applicable to regular lunch and dinner buffet, and bottled spirit and wine
- This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts
- Valid on day of event ticket stub or staff ID must be presented before bill settlement
- Advanced reservation is required
- Price is subject to 10% service charge based on the price before discount
- This offer can only be applicable to one table with a maximum of 8 persons
- JW Marriott Hotel Macau reserves the right of decision in case of any arising disputes in the interpretation of this promotion

JW Marriott Hotel Macau – The Lounge

Terms and conditions

- This promotion is only applicable to A la Carte Menu items, and bottled spirit and wine
- This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts
- Valid on day of event ticket stub or staff ID must be presented before bill settlement
- Advanced reservation is required
- Price is subject to 10% service charge and 5% government tax based on the price before discount
- JW Marriott Hotel Macau reserves the right of decision in case of any arising disputes in the interpretation of this promotion

The Ritz-Carlton, Macau – The Ritz-Carlton Café

Terms and conditions

- This promotion is only applicable to A la Carte Menu items, and bottled spirit and wine
- This offer can only be applicable to one table with a maximum of 8 persons
- This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts
- Valid on day of event ticket stub or staff ID must be presented before bill settlement
- Advanced reservation is required
- Price is subject to 10% service charge based on the price before discount
- The Ritz-Carlton, Macau reserves the right of decision in case of any arising disputes in the interpretation of this promotion

The Ritz-Carlton, Macau – The Ritz-Carlton Bar & Lounge

Terms and conditions

- This promotion is only applicable to A la Carte Menu items, and bottled spirit and wine
- This promotion cannot be used in conjunction with other promotional offers and discounts
- Valid on day of event ticket stub or staff ID must be presented before bill settlement
- Advanced reservation is required
- Price is subject to 10% service charge and 5% government tax based on the price before discount
- The Ritz-Carlton, Macau reserves the right of decision in case of any arising disputes in the interpretation of this promotion.

